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با تنظیم »بابک شهرکی« صورت گرفت

 انتشار یک آلبوم به آهنگسازی 
»همایون خرم«

آلبـوم مــوسیقی »نازنگه« به آهنگسازی 
مرحوم »همایون خرم« از هنرمندان شناخته 
شده موسیقی ایرانی، تنظیم بابک شهرکی و 
خوانندگی رضا طیبی پیش روی مخاطبان قرار 
گرفت. »رازجاودان« با ترانه رضا طیبی، »ساز 
و آواز بیات اصفهان« با شعر حافظ، »دریغا«، 
»نازنگه« با ترانه رضا طیبی، »سازوآواز ماهور« 
با شعر حافظ، »پیام آشنا« با ترانه کریم فکور، »ساز و آواز مخالف 
سه گاه« با شعر حافظ، »باران غم« با ترانه هدایت ا... نیرسینا قطعات 
این آلبوم را تشکیل می دهند. رضا خرم فرزند مرحوم همایون خرم در 
نوشتاری پیرامون انتشار آلبوم »نازنگه« نوشته است: بازخوانی آثاری 
که شهرت و مقبولیت خاص و عام را در سطح وسیع کسب کرده اند، 
انگیزه ای است که می توان گفت تقریبا هیچ خواننده حرفه ای و پرکاری 
را رها نکرده است. برخی از این خوانندگان در این گوی و میدان توفیقی 
نسبی داشته و برخی نداشته اند. تبیین عواملی که این توفیق را تعیین 
می کنند دشوار و از فردی به فرد دیگر متفاوت است. از طرف دیگر 
مقبولیت عام یافتن یک مطلب است. مقبولیت خاص و خواص را یافتن 
مطلبی دیگر و این نکته ای است که اهمیت آن در هر دهه نسبت به دهه 
قبل روشن تر می شود. آثار جاودان زنده یاد استاد همایون خرم گذشته 
از مقبولیت همه جانبه در زمان ساخت و ضبط و اجرای اولیه شان در دو 
دهه آخر عمر دنیوی استاد از چنان محبوبیت مضاعفی بهره مند شد 
که می توان گفت هیچ آهنگسازی در تاریخ موسیقی ایران چنین اقبال 
هنری و اجتماعی را نداشته است. در ساخته های او جاذبه ای دل فریب 
و نیرومند است که خوانندگان را در هر رده و سطحی به انگیزه بازخوانی 
این آثار وا می دارد. بخشی از ساخته های ایشان در زمره حوزه کاملا 
کلاسیک عصر تجدد بوده و هستند و برخی دیگر که از موقعیت های 
مردمی تر و بافت ساده تر برخوردارند عملا در کارکرد کلاسیک ها 
جاگرفته اند و مانند آثار کلاسیک بارها و بارها اجرا می شوند. سیدرضا 
طیبی از کارنامه ای پربار و پرکار برخوردار است و اشتیاق به حفظ 
روحیه شاگردی و یادگیری در او، بسیار قوی است به طوری که وی را 
در بین هم نسلانش متمایز ساخته است. سیدرضا طیبی خواننده ای 
باتجربه و دارای صدایی نیرومند، رسا و تعلیم دیده نزد بسیاری اساتید 
یکی از جدیدترین رهروان این گوی و میدان است که توانسته با توجه 
به پشتوانه دانش موسیقایی و دریافت های شخصی و تکنیک آوازی 
خاص خود و همچنین متعلق بودن به نسل دهه ۵۰ شمسی که با 
نغمه های موسیقی آن دوران عجین ترند، با طراحی و اجرای سه آواز 
در مایه های بیات اصفهان، ماهور و مخالف سه گاه، آوازخوانی خود را 
نیز در کنار اجرای هنرمندانه این تصانیف، به خوبی به اثبات برساند. 
علاقه او به آثار استاد همایون خرم از همین خوانده ها پیداست و مسلم 
که این صد نکته به غیر حسن بباید. معرفی یک هنرمند در اولین 
آلبومش، رسمی منتشر و معمول است. سیدرضا طیبی از کارنامه ای 
پربار و پرکار برخوردار است و اشتیاق به حفظ روحیه شاگردی و 
یادگیری در او، بسیار قوی است به طوری که وی را در بین هم نسلانش 
متمایز ساخته است. تابستان ۱۳۹۱ در اجرای کنسرتی به همراه پدر 
برای اولین بار شاهد اجرای آقای رضا طیبی بودم، در پایان پدر گفت: 
»رضاجان ایشان خواننده ای بسیار توانا و بااخلاقی است و چند سالی 
است که می شناسمش«. مدتی قبل از درگذشت شان به بنده فرمودند: 
»خواننده جوان اراکی چندباری تماس گرفتند و در مورد آهنگ هایی 
باهم صحبت کردیم، به نظرم اجرای مجدد آنها با صدای ایشان مجموعه 
جالبی می شود. یک کاری برایش انجام بده« با لبخندی عرض کردم 
پدر شما صاحب اختیار هستید. دستور بدهید انجام می شود و عجیب 
آنکه چند روز بعد مجددا این موضوع را تکرار کردند و در این سالیان 
کمتر دیده بودم پدر با چنین احساس خوبی در مورد خواننده ای تاکید 
داشته باشد. ۲۸ دی ۱۳۹۱ پدر به دیار باقی شتافت و اوایل سال ۹۲، 
آقای طیبی موضوع تهیه آلبوم را مطرح کرد و بلافاصله به یاد جمله پدر 
افتادم که گویی وصیتی کرده بود. با تمام مشکلات پیش رو پذیرفتم و 
در حد توان کار را تسهیل نمودم و از بابک شهرکی عزیز خواستم در این 
مورد خاص ملاحظات لازم را منظور کند که از این بابت و نیز صرف وقت 
و دقت فراوان و تنظیم و نوازندگی هنرمندانه اش سپاسگزارم و از سامان 
احتشامی عزیز که نوازندگی بسیار زیبای پیانو را در آواز بیات اصفهان 
به این مجموعه هدیه داد، ممنونم. از امیرحسین رضا هنرمند متواضع 
متشکرم که به نشان قدردانی از پدر در آواز مخالف سه گاه با طنین 
پراحساس سازش ما را همراهی کرد و همچنین از دوست فرهیخته و 
پژوهشگر تاریخ موسیقی ایرانی سپاس ویژه دارم.  باید اذعان کنم در 
طول مراحل ضبط بارها آقای طیبی نازنین اشاره داشت که حضور و 
نظارت استاد خرم در این کار محسوس است و حقیقتا که چنین بود و 
در نتیجه ایشان با عشق و اشتیاق فراوان و تسلط و دانش آوازی خود این 
آثار را هنرمندانه اجرا کرد. این مجموعه را که بر پایه دوستی و همدلی 
و حول محور عشق و ارادت به استاد همایون خرم شکل گرفت، به شما 
علاقه مندان وسیقی اصیل ایرانی تقدیم می نماییم و خوش بین هستم 
که به واسطه نشانی که از عشق دارد به طبع لطیف و دل های عاشق 
شما بنشیند. امیدوارم این اثر مورد قبول و توجه حضرت دوست و نیز 
رضایت و خشنودی پدر قرار گیرد و بنده در اجرای وصیت ایشان مجری 

شایسته ای بوده باشم.

محمــود پــاک نیت گفت: متاسفانه وقتی همه چیز 
سراسری باشد نمی توان انتظار اثر باکیفیت داشت، این 
روز ها متن داغ داغ آماده می شود و مثلا می خواهند ۳۰ 
قسمت کار را در چندماه تمام کنند. طبیعتا هرچه کمتر 
زمان باشد بهتر است و به نفع تهیه کننده بوده و این 
باعث می شود همه سرگردان شوند. این بازیگر افزود: 
در حال حاضر مشغول بازی در سریال »جشن سربرون« 
هستم، کار در شرایط کرونا بسیار سخت شده است، 
البته پروتکل ها کامل رعایت می شود اما تنها مشکلی 
که بازیگر دارد این است که وقتی زیردست گریمور 
می نشیند مجبور است ماسکش را بردارد و فقط گریمور 
ماسک می زند. بعداز گریم هم بازیگر دیگر نمی تواند 
ماسک بزند برای همین رعایت فاصله و نکات ایمنی 
برای بازیگران سخت تر از دیگر عوامل است. وی ادامه 
داد: خوشبختانه نکات بهداشتی در پشت صحنه 
»جشن سربرون« به خوبی رعایت می شود و پزشک 
همیشه سرصحنه حاضر است، مدام عوامل را تست 

می کنند یعنی ما صبح اول تست می شویم و بعد گریم 
می شویم. همه رعایت می کنند، زیرا اگر از جان خودشان 
هم بگذرند به خاطر خانواده و اطرافیان شان باید رعایت 
کنند. پاک نیت با اشاره به مشکل فیلمنامه در سینما 
و تلویزیون اضافه کرد: خوشبختانه نویسنده های 
خیلی خوبی داریم، اما متاسفانه سر برخی از کار ها 
که می رویم، آنقدر با عجله کار می کنند که نویسنده و 
کارگردان و بازیگر اصلا نمی دانند دارند چکار می کنند. 
وی در همین رابطه ادامه داد: متاسفانه وقتی همه چیز 
سرسری باشد نمی توان انتظار اثر باکیفیت داشت، این 
روزها متن داغ داغ آماده می شود و مثلا می خواهند ۳۰ 
قسمت کار را در چند ماه تمام کنند. طبیعتا هرچه کمتر 
زمان باشد بهتر است و به نفع تهیه کننده بوده و این 
باعث می شود همه سرگردان شوند. وی درباره موفقیت 
شبکه نمایش خانگی در دوران کرونا افزود: این موفقیت 
طبیعی است زیرا مردم بیش از پیش خانه می مانند اما ما 
باید از این فرصت کمال استفاده را بکنیم و کاری کنیم 

که مخاطب بعد از کرونا هم آثار ایرانی را رها نکند. البته 
در قبال شخص بنده بازیگری در هیچ مدیومی فرقی 
نداشته و در هر کاری کار خودم را می کنم. این بازیگر 
پیشکسوت سینما و تلویزیون درباره فعالیت هنرمندان 
در دوران کرونا اضافه کرد: هرچند کرونا هر روز اوضاع 
را بدتر می کند اما به واقع کاری نمی توان کرد، نمی توان 
تولیدات را متوقف کرد زیرا علاوه بر مساله معیشت 
هنرمندان تلویزیون بدون تولید نمی تواند به کارش 
ادامه دهد. پاک نیت درباره بازگشایی سینماها در شرایط 
فعلی خاطرنشان کرد: واقعا مردم حق دارند که به سینما 
نروند زیرا در حال حاضر سینمارفتن ترس دارد، اگر همه 
افراد هم در سینما نکات بهداشتی را رعایت کنند اما اگر 
حتی یک لحظه قصوری صورت گیرد جان بسیاری از 
افراد به خطر خواهد افتاد. شاید به عنوان یک بازیگر باید 
از بازگشایی سینماها استقبال کنم زیرا معیشت من از 
این راه می گذرد اما به واقع حفظ سلامتی از هر چیزی 

واجب تر است.

»سعیدآقاخانی«
درگیرکروناشد

نمایشآنلاین
»تابستانداغ«درسوئد

سعیــد آقــاخانــی، کارگردان 
سـریــال »نون .خ« و هــمچنین 
نویسنده سریال، این روزها با کرونا 
سعید  می کند.  نرم  دست وپنجه 
آقاخانی که نوروز امسال سری سوم 
سریال کمدی »نون.خ« را روی آنتن 
شبکه یک داشت، از اواخر هفته 
گذشته مبتلا به بیماری کرونا شده 
است. او این روزها به دلیل درگیری 
اولیه با کرونا و عوارض ابتدایی ناشی 
از آن، با توصیه پزشک در منزل 
قرنطینه و مشغول مصرف داروهای 
تجویز شده است. این در حالی است 
که امیر وفایی؛ نویسنده سریال 
»نون.خ«  نیز مبتلا به این ویروس 
شده و به دلیل شدت بیشتر بیماری، 
مسیح دانشوری  بیمارستان  در 

بستری است.

محمد احمدی: 
 هزینه فیلمسازی 
3 برابر شده است

احمــدی  محمــد 
معتقــد است که تنهــا 
فیلــم های کم هــزینه 
می توانــد در شرایط 
فــعلــی در بازگشــت 
سرمایه موفق عمل کند. 
تهیه کننده و کارگردان 
سینما گفت: منتظریم تا فیلم سینمایی »تهران، 
شهرعشق« را برای اکران عمومی آماده کنم، 
البته این فیلم در نوبت اکران است تا ببینیم 
شرایط اکران در سینماها چگونه  خواهد شد. 
وی ادامه داد: متاسفانه در حال حاضر سینمای 
ایران در شرایط مناسبی قرار ندارد و امیدوارم 
هرچه سریع تر از این وضعیت خلاص شویم، با 
توجه به شرایط فعلی نمی توانیم چندان روی 
سینما حساب کنیم و چشم انداز خوبی برای 
سینما نمی بینیم. این تهیه کننده سینما توضیح 
داد: البته کار بسیار خوبی که شده این است که 
سینما از گروه مشاغل ۳ به گروه مشاغل ۲ انتقال 
پیدا کرد و همین مساله سبب شد تا تنها زمانی 
سینما تعطیل شود که وضعیت شهرها قرمز 
باشد. اگر شرایطی پیش بیاید که سینماها باز 
شوند، یک امیدواری پیش می آید که مردم از 

سینماها استقبال کنند.
  عدم همکاری تلویزیون با سینما

وی بیان کرد: مساله مهمی که وجود دارد این 
است که مردم نمی دانند سینماها چه زمانی باز 
هستند یعنی تبلیغات و اطلاع رسانی دقیقی در 
این زمینه صورت نمی گیرد، متاسفانه تلویزیون 
نیز چندان در این زمینه همکاری نکرده و تبلیغی 
در زمینه بازبودن سینماها نمی کند، به عنوان 
مثال سال گذشته که فیلم سینمایی »قتل 
عمد« را اکران کردم، برخی از دوستان تماس 
می گرفتند و می گفتند مگر سینماها باز است؟ 
همین مساله نشان می دهد که اطلاع رسانی 
ضعیفی در این زمینه صورت گرفته است. 
احمدی با اشاره به اینکه در حال حاضر تنها راه 
اطلاع رسانی از وضعیت سینماها فضای مجازی 
است، گفت: خوشبختانه در سینماها تمام 
پروتکل های بهداشتی رعایت می شود و شنیده 
نمی شود که کسی به دلیل حضور در سینماها به 
کرونا مبتلا شده است. وی ادامه داد: سینما در 
حوزه تولید نیز با مشکلاتی مواجه است، البته 
این را باید بگویم که باب سریال سازی در کشور 
باز شده است و همه به این سمت روی آورده اند، 
چرا که مخاطب این روزها از پلتفرم ها به خوبی 

استقبال می کند.
  تولید سخت شده 

این کــارگــردان سینما توضیح داد: واقعیت 
این است که تولید در سینما بسیار سخت شده 
است، با توجه به شرایط اکران، سرمایه گذاران 
کمتر تمایل به سرمایه گذاری در سینما دارند 
و ما به آنها حق می دهیم چرا که نمی دانند 
پولی که سرمایه گذاری می کنند چه زمانی 
بازمی گردد. شاید در حال حاضر فضای مناسبی 
برای تولید نباشد و شاید فیلمسازان باید به سمت 
فیلم های کم هزینه روی آورند. وی تاکید کرد: در 
چنین شرایطی با کمک پلتفرم ها و اکران نصف 
و نیمه ای که وجود دارد تنها فیلم های کم هزینه 
می توانند بازگشت سرمایه داشته باشند و این 
می تواند راه حلی برای جان گرفتن تولید در 
سینما باشد. احمدی در پایان گفت: مساله دیگر 
این است که هزینه با درآمد و اکران فیلم ها اصلا 
نمی خواند و بلیت ها نسبت به هزینه تولید ارزان 
است، این در حالی است که هزینه تولید نسبت 

به سال گذشته ۳ برابر شده است.

فیلــم سینمایی »تابستان داغ« 
نخستین ساخته ابراهیم ایرج زاد 
بــرای نـمــایش در ســرویــس 
نمایــش آنلایــن کشــور سوئد 
قــرار گــرفت. سرویس نمــایش 
که    »Cineasterna«آنلاین
وابسته به کتابخانه های کشور سوئد 
است و شامل ۳ هزار فیلم سینمایی 
از ۸۲ کشور جهان و ۵۲ زبان مختلف 
می شود، فیلم »تابستان داغ« ساخته 
ابراهیم ایرج زاد را برای نمایش عرضه 
کرد. »تابستان داغ« پیش از این 
در جشنواره هایی چون استکهلم، 
پکن و داکا شرکت داشته است که 
تندیس و لوح تقدیر بهترین بازیگر 
زن بــخش مســابقه شانزدهمین 
جشنواره بین المللی داکا به طور 
مشترک به پری ناز ایزدیار و مینا 
ساداتــی تعلــق گرفت. این فیلم 
پیش از این و در ســی وپــنجمین 
جشنــواره فیلم فجر در ۱۳ رشته 
نامزد دریــافت سیمــرغ بلورین 
شده بود. پری ناز ایزدیار، علی مصفا، 
مینا ساداتی، یسنا میرطهماسب، 
مانیا علیجانی و صابر ابر بازیگران 
اصلی فیلم سینمایی »تابستان داغ« 
هستــند. پــخش بین المللی فیلم 
سینمایی »تابستان داغ« برعهده 
  »Dream Lab Films«کمپانی 

به مدیریت نسرین میرشب است.

محمود  پاک نیت: 

تمامکارهاراعجلهایمیسازند

بازیگــر فیلــم »لاتاری« گفت: خبر منتشرشده 
درباره درگیری شدید ریه های من به کرونا و توقف 
یک پروژه سینمایی صرفا یک شیطنت تبلیغاتی 
برای دیده شدن بیشتر آن اثر بود. علیرضا استادی 
اظهارداشت: خوشبختانه پس از ابتلا به کرونا تلاش 
پزشکان و دعای خیر مردم عزیز کشورم باعث شد تا 
به سرعت بر بیماری فائق شوم، در حال حاضر مرخص 
شده و در خانه دوران نقاهت خود را سپری می کنم. 
وی اضافه کرد: درصد کمی از ریه هایم به بیماری 
کرونا مبتلا شده بود و همین باعث شد تا بتوانم سریع 
بیماری را پشت سر بگذارم، بی اغراق تلاش پزشکان در 
خصوص خودم و تمامی بیماران کرونایی که در بخش 
بودند ستودنی است و خالصانه دست تک تک آنها را 

می فشارم. بازیگر فیلم »لاتاری« درباره بازگشت خود 
به عرصه بازیگری افزود: فعلا طبق تشخیص پزشکان 
باید دوران نقاهت و قرنطینه پس از بیماری را پشت سر 
بگذارم، باید منتظر بمانم تا بیماری به طورکامل از بدنم 
بیرون برود تا بعداز آن بتوانم جلوی دوربین بروم. وی 
درباره خبر منتشرشده پیرامون اوضاع وخیم بیماری 
خود اضافه کرد: متاسفانه در قبال خبر بیماری من 
توسط یکی از رسانه ها بزرگنمایی شد، من سر هیچ 
پروژه ای نبودم که بخواهم از عوامل کرونا گرفته باشم 
و یا اینکه پروژه به علت بیماری من متوقف شود، آن 
فیلمی که در خبر آمده بود نزدیک به یکسال پیش 
فیلمبرداری اش به اتمام رسیده است و این خبر 
منتشر شده در قبال درگیری شدید ریه های من به 

کرونا و توقف آن پروژه صرفا یک شیطنت تبلیغاتی 
برای دیده شدن بیشتر آن اثر بود. استادی با تاکید بر 
لزوم رعایت پروتکل های بهداشتی اضافه کرد: هرچند 
بیماری کرونا برای من به سرعت گذشت و شدت 
چندانی نداشت اما به واقع از همه مردم استدعا دارم 
که این بیماری را جدی بگیرند و هم به خودشان و هم 
به کادردرمان رحم کنند زیرا شرایط بسیار سختی بر 
پزشکان و پرستاران ما می گذرد. استادی در همین 
رابطه خاطرنشان کرد: امیدوارم که این بیماری 
هرچه سریعتر از بین برود تا همه بتوانیم با خیال 
راحت زندگی کنیم، به امیدخدا پس از پایان نقاهت 
و عادی ترشدن اوضاع برای بازی در سریال تلویزیونی 

»خودخواسته« جلوی دوربین خواهم رفت.

تهیه کننده ســریــال »بچه مهندس« درباره علت 
همکاری نکردن با علی غفاری )کــارگــردان سه فصل 
اول سریال( در فصل چهارم این مجموعه، توضیحاتی 
را ارائه کرد. سعید سعدی، تهیه کننده سریال  درباره 
علت قطع ادامه همکاری با علی غفاری گفت: مایل به 
همکاری با علی غفاری در فصل جدید بودیم. ایشان از 
کارگردانان خوب کشور هستند که در بخش فیلمنامه 
شش ماه پیش از شروع تولید با ما همکاری مجدانه و 
خالصانه ای داشتند اما متاسفانه زمان تولید کار با تولید 
فیلم سینمایی »تک تیرانداز« و کارهای مربوط به مسائل 
فنی فیلم تداخل داشت؛ به همین جهت نتوانستیم با ایشان 
همکاری خود را ادامه دهیم. سعدی ضمن اعلام خبر 
ادامه تصویربرداری سریال »بچه مهندس۴« با کارگردانی 
احمد کاوری، تاکید کرد: زحمات خالصانه علی غفاری 
در مجموعه »بچه مهندس« در یادها می ماند. او درباره 
ادامه تصویربرداری »بچه مهندس۴« گفت: هم اینک 

گروه در حال تصویربرداری در فرودگاه مهرآباد هستند و 
تصویربرداری تا نیمه اردیبهشت ماه ادامه خواهد داشت و 
همزمان کار فنی ما در حال انجام است تا کار را به پخش 
برسانیم. این تهیه کننده ادامه داد: البته با تعامل بنده و علی 
غفاری به آقای کاوری برای ادامه کار رسیدیم که ایشان هم 
بزرگوارانه محبت کردند و انجام کار را در این شرایط سخت 
پذیرفتند و ادامه کارگردانی را با ایشان در فصل جدید 
»بچه مهندس« پی گرفتیم، در هر صورت آقای غفاری 
بدون هیچ چشمداشتی در حوزه فیلمنامه و ارائه ایده با ما 
همکاری داشتند و همیشه همراه و همدل با مجموعه بودند. 
تهیه کننده »بچه مهندس« در پایان تاکید کرد: می توان 
گفت ماحصل مجموعه تلاش ها و ایده های آقای غفاری 
در حوزه نگارش فیلمنامه به همراه کارگردانی هوشمندانه 
آقای احمد کاوری باعث استقبال مخاطبان از مجموعه 
»بچه مهندس۴« شده است. سریال »بچه مهندس۴« این 
روزها حدود ساعت ۲۱ و۲۰ دقیقه از شبکه دو سیما پخش 

می شود. ثریا قاسمی، فرهاد قائمیان، محمدرضا رهبری، 
مهشید جوادی، سیما خضرآبادی، سهند جاهدی، کورش 
سلیمانی، عبدالرضا اکبری، عباس جمشیدی فر، سیاوش 
چراغی پور، شیوا خسرومهر، عزت ا... مهرآوران، شهین 
تسلیمی، محمدرضا هدایتی، امید روحانی، رضا استادی، 
رحیم نوروزی، علیرضا جلالی تبار، بهنام شرفی، وحید نفر، 
ساغر عزیزی، رضا نامداری، روشنگ سه گله، پرویز بزرگی، 
حسین شمس آبادی، مونا خوارزمی، حسن ولیخانی، گروه 

بازیگران فصل چهارم این سریال را تشکیل می دهند.

علیرضا استادی:

 با خبر ابتلای من به کرونا دنبال تبلیغ بودند

تهیه کننده توضیح داد

چرا کارگردان همیشگی »بچه مهندس« را نساخت؟


